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YMTE – Mid-Autumn Festival Greeting Visit to Jade Hawker Bazaar 

and Temple Street Night Market 

A Mid-Autumn Festival Greeting Visit by the Project Team to Yau Ma Tei Jade Hawker Bazaar was held 

on 24 September 2020. The Project Team sent the greetings of Mid-Autumn Festival to the hawkers by 

decorating the Bazaar with lanterns, sharing mooncakes and fruits with the hawkers. 

The Project Team then visited Temple Street night market in the evening, to send our greetings of Mid-

Autumn Festival by sharing mooncakes and fruits with the hawkers. The Project Team also explained to 

the hawkers about the upcoming temporary hawkers’ relocation arrangement for the demolition of Yau 

Ma Tei Carpark Building. 

 

油麻地東 ─ 與玉器小販市場及廟街夜市商販共慶中秋 

工程團隊於 2020年 9月 24日探訪了油麻地玉器小販市場，在市場外圍掛上燈籠裝飾，並與一眾

商販分享月餅及水果，送上中秋祝賀。  

工程團隊亦於傍晚到訪廟街夜市向商販送上月餅及水果共慶中秋，並向商販講解為配合油麻地停

車場大廈拆卸工程的夜市攤檔臨時搬遷安排。 

 



 

 

 

 

 



 

 

 


